

Přehled zpráv

Slezská univerzita v Opavě	4
1. Umělci nominováni na Ceny Jantar.....	5
Online • regionopavsko.cz (Regionální zprávy) • 27. 2. 2022, 13:20	
2. V Brně se odehraje festival GO Kamera, láká na zážitky z cest.....	5
Online • novinykraje.cz (Regionální zprávy) • 25. 2. 2022, 12:23	
3. Zastupitelé se sejdou v pondělí 7. března.....	5
Online • opava-city.cz (Regionální zprávy) • 25. 2. 2022, 6:00	
4. „Každý vyfocený vězeň prošel svým očištěm“	5
Tisk • 5 plus 2 - Olomoucko a Prostějovsko ; str. 4, 5 (Regionální zprávy) • 25. 2. 2022	
5. Nominujte na Cenu Evalda Schorma do 31. března 2022.....	5
Online • divadlo.cz (Kultura / Umění) • 24. 2. 2022, 13:56	
6. DILIA vyhlašuje mimořádný Divadelní grant na rok 2022	6
Online • divadlo.cz (Kultura / Umění) • 24. 2. 2022, 12:28	
7. Hluboké kořeny Charity očima světoznámého fotografa Jindřicha Štreita	6
Online • sumpersky.denik.cz (Regionální zprávy) • 24. 2. 2022, 5:52	
8. Jan Juchelka: Česko vyhlíží boom nájemního bydlení.....	6
Tisk • E15 ; str. 10, 11 (Zprávy / Politika) • 24. 2. 2022	
9. Revoluční Wunderwaffe.....	6
Tisk • II. světová - SPECIÁL ; str. 17, 18, 19 (Hobby / Populárně naučné) • 24. 2. 2022	
10. Život s asistencí.....	7
Tisk • FotoVideo ; str. 14, 15 (Kultura / Umění) • 24. 2. 2022	
11. 35. Festival masopustních tradic FAŠANK 2022.....	7
Online • hudba.proglas.cz (Kultura / Umění) • 23. 2. 2022, 22:42	
12. Česko vyhlíží boom nájemního bydlení, říká šéf Komerční banky Jan Juchelka	7
Online • e15.cz (Zprávy / Politika) • 23. 2. 2022, 12:21	
13. Konopný léčitel zvažuje žádost o milost.....	7
Online • novinky.cz (Zprávy / Politika) • 23. 2. 2022, 7:25	
14. Jak bych se vám představila... ..	8
Tisk • Exkluziv ; str. 3 (Životní styl / Móda) • 23. 2. 2022	
15. Václav Štech: Třetí zvonění. Hvězdně obsazená bláznivá komedie o zmatcích kolem svatby jako připomínka rozhlasové práce Otakara Koska	8

Rozhlas • ČRo Dvojka (Český rozhlas) • 22. 2. 2022, 16:00

16. Zemřel Otakar Kosek.....	8
Online • divadelni-noviny.cz (Kultura / Umění) • 22. 2. 2022, 14:38	
17. Demonstrace pro všechny smysly.....	8
Online • kudyznudy.cz (Jiné) • 22. 2. 2022, 12:48	
18. Mezní situace mnohdy ukážou cestu - diskusní večer.....	9
Online • informuji.cz (Kultura / Umění) • 22. 2. 2022, 12:10	
19. Demonstrace pro všechny smysly.....	9
Online • informuji.cz (Kultura / Umění) • 22. 2. 2022, 11:56	
20. Formální a neformální pečovatelé v Evropě.....	9
Tisk • Sociální služby ; str. 17 (Jiné) • 22. 2. 2022	
21. Konopný léčitel zvažuje žádost o milost.....	9
Tisk • Právo - Severovýchodní Čechy ; str. 3 (Zprávy / Politika) • 22. 2. 2022	
22. VÝSTAVA.....	10
Tisk • Katolický týdeník ; str. 2 (Zprávy / Politika) • 22. 2. 2022	
23. VÝSTAVA.....	10
Tisk • Katolický týdeník ; str. 21 (Zprávy / Politika) • 22. 2. 2022	
24. Smlouva na Bredu podepsána.....	10
Tisk • Region Opavsko ; str. 3 (Regionální zprávy) • 22. 2. 2022	
25. Doba žádá odborníky a my je z vás uděláme!	10
Tisk • Region Opavsko ; str. 10 (Regionální zprávy) • 22. 2. 2022	
26. Každý z nás si někdy přál být hrdinou a ocitnout se v pohádce, říká snová fotografka Lucie Deutsch..	11
Tisk • Region Opavsko ; str. 8, 9 (Regionální zprávy) • 22. 2. 2022	
27. Po Kleinovi další ztráta pro seriál Ulice! Zemřel režisér Otakar Kosek (†77).....	11
Online • blesk.cz (Společenské) • 21. 2. 2022, 21:13	
28. Ve věku 77 let zemřel filmový a divadelní režisér Otakar Kosek	11
Online • lidovky.cz (Zprávy / Politika) • 21. 2. 2022, 20:22	
29. Ve věku 77 let zemřel filmový a divadelní režisér Otakar Kosek	11
Online • idnes.cz/kultura (Kultura / Umění) • 21. 2. 2022, 19:38	
30. Zemřel režisér Kosek. Natočil seriál Bez ženské a bez tabáku a přes 100 filmů a inscenací	12
Online • cnn.iprima.cz (Zprávy / Politika) • 21. 2. 2022, 19:08	
31. Zemřel režisér Otakar Kosek.....	12
Online • novinky.cz/kultura (Kultura / Umění) • 21. 2. 2022, 19:02	

32. Zemřel Otakar Kosek (†77)! Na kontě má desítky inscenací, filmů i Ulici!.....12
Online • stars24.cz (Společenské) • 21. 2. 2022, 18:56
33. Charita se ohlíží za stoletím své služby12
Tisk • Šumperský a Jesenický deník; str. 2 (Regionální zprávy) • 21. 2. 2022
34. Festival masopustních tradic ve Strání slaví 35 let.....13
Online • idobryden.cz (Regionální zprávy) • 20. 2. 2022, 10:44

Slezská univerzita v Opavě

1. Umělci nominováni na Ceny Jantar

Online • **regionopavsko.cz** (Regionální zprávy) • 27. 2. 2022, 13:20

Autor: **tep**

Odkaz: <http://www.regionopavsko.cz/2022/02/27/umelci-nominovani-na-ceny-jantar/>

...Umělci nominováni na Ceny Jantar 27.2.2022 Autor: tep OPAVSKO – Nominace na umělecké Ceny Jantar míří na Opavsko. V literární kategorii byl nominován básník a pedagog **Slezské univerzity v Opavě** Jakub Chrobák, v kategorii za činohru získal nominaci Daniel Volný ze Slezského divadla (na snímku). V kategorii za populární hudbu pak odborná porota nominovala...

2. V Brně se odehraje festival GO Kamera, láká na zážitky z cest

Online • **novinykraje.cz** (Regionální zprávy) • 25. 2. 2022, 12:23

Autor: **Ivana Repíková** • Rubrika: **Co se chystá**

Odkaz: <https://www.novinykraje.cz/blog/2022/02/25/v-brne-se-odehraje-festival-go-kamera-laka-na-zazitky-z-cest/>

... nejlepší filmy, fotografie a zážitky z cest s účastí známých cestovatelů, horolezců, publicistů, fotografů a dobrodruhů. Letošní 24. ročník navštíví Šimon Pánek, Tomáš Šebek, Jiří Kolbaba, Petra Procházková nebo **Jindřich Štreit**. „Svět se začíná vracet do fungování před covidem a k tomu patří i rostoucí chuť cestovat, kterou si spousta lidí kvůli nepředvídatelné...

3. Zastupitelé se sejdou v pondělí 7. března

Online • **opava-city.cz** (Regionální zprávy) • 25. 2. 2022, 6:00

Autor: **Ivana Mečiarová**

Odkaz: <https://www.opava-city.cz/cz/nabidka-temat/media/co-se-deje/zastupitele-se-sejdou-pondeli-7-brezna.html>

... Lehnert Schválení smluv - Hasičský záchranný sbor, Záchranná služba, **Slezská univerzita** Opava písemně předkládá Ing. Tomáš Navrátil schvalovatel Ing. Lenka Grigarová Autor: Ivana Mečiarová ...

4. „Každý vyfocený vězeň prošel svým očištěm“

Tisk • **5 plus 2 - Olomoucko a Prostějovsko**; str. 4, 5 (Regionální zprávy) • 25. 2. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Autor: **Klaudie Břeňová** • Rubrika: **Olomouc, Šumperk a Jeseník**

Odkaz: [náhled](#)

... Pedagogické fakultě Univerzity Palackého v Olomouci. Pracoval jako učitel a poté jako ředitel dvou základních škol. Zároveň se věnoval fotografování. V 80. letech strávil několik měsíců ve vězení kvůli fotografiím, které demaskovaly tehdejší režim. Následně nesměl učit ani fotografovat. Dnes je profesorem na **Institutu tvůrčí fotografie** Slezské univerzity v Opavě a...

5. Nominujte na Cenu Evalda Schorma do 31. března 2022

Online • **divadlo.cz** (Kultura / Umění) • 24. 2. 2022, 13:56

Autor: **Marie Špalová**

Odkaz: <https://www.divadlo.cz/?clanky=nominujte-na-cenu-evalda-schorma-do-31-brezna-2022>

...Nominujte na Cenu Evalda Schorma do 31. března 2022 Agentura DILIA jako každoročně udělí studentům Cenu Evalda Schorma za původní hru, dramaturgii či překlad. Nominace zasílejte do 31. března 2022! Cena je určena pro studenty DAMU, JAMU, FFUK, FFMU, FFUP a **FPF** za původní hru, dramaturgii či překlad. Uzávěrka nominací: 31. března 2022 Projekty hodnotí...

6. DILIA vyhlašuje mimořádný Divadelní grant na rok 2022

Online • **divadlo.cz** (Kultura / Umění) • 24. 2. 2022, 12:28

Autor: **Marie Špalová**

Odkaz: <https://www.divadlo.cz/?clanky=dilia-vyhlasuje-mimoradny-divadelni-grant-na-rok-2022>

... zahraniční dramaturgii a původní tvorbu. Uzávěrka podání žádostí o grant DILIA je 15. března 2022. Žadatelé mohou být studenti vysokých uměleckých škol (DiFA JAMU Brno, DAMU Praha) a filozofických fakult (FF MU Brno, FF UK Praha, FF UP Olomouc, **FPF** SU Opava – obor kulturní dramaturgie). Studentským projektem se rozumí takový, jehož hlavní inscenační tým (režie...

7. Hluboké kořeny Charity očima světoznámého fotografa Jindřicha Štreita

Online • **sumpersky.denik.cz** (Regionální zprávy) • 24. 2. 2022, 5:52

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)**

Odkaz: <https://sumpersky.denik.cz/ctenar-reporter/hluboke-koreny-charity-ocima-svetoznameho-fotografa-jindricha-streita-20220224.html>

... přesto můžeme mít stále vědomí, že kořeníme hluboko v zajímavé a pestré minulosti. To je důvod, proč akce spojené s takovým zamyšlením mají obrovský smysl. Bohužel naše společnost se žene příliš dopředu a nestíháme se zastavit a ohlédnout," přibližuje Petr Prinz, ředitel Charity Olomouc. Projekt Kde domov můj a Vzájemnosti Fotograf **Jindřich Štreit** se s...

8. Jan Juchelka: Česko vyhlíží boom nájemního bydlení

Tisk • **E15**; str. 10, 11 (Zprávy / Politika) • 24. 2. 2022

Vydavatel: **CZECH NEWS CENTER a.s. (cz-02346826)** • Autor: **Jaroslav Bukovský** • Rubrika: **| ROZHOVOR |**

Odkaz: [náhled](#)

... investic kombinací veřejných a soukromých prostředků. To se nemění. □ Jan Juchelka (47) Je absolventem **Slezské univerzity v Opavě**. Od roku 1995 působil ve Fondu národního majetku České republiky, v letech 2002 až 2005 byl předsedou výkonného výboru. V letech 1999 až 2006 byl členem dozorčí rady Komerční banky. Do Komerční banky nastoupil v roce 2006, od roku 2012...

9. Revoluční Wunderwaffe

Tisk • **II. světová - SPECIÁL**; str. 17, 18, 19 (Hobby / Populárně naučné) • 24. 2. 2022

Vydavatel: **Extra Publishing, s.r.o. (cz-27689247)** • Autor: **Lubomír Hlavienka** • Rubrika: **Technika**

Odkaz: [náhled](#)

... asistent na **FVP** Slezské univerzity v Opavě. Předmětem jeho zájmu jsou dějiny vojenství, národnostní a bezpečnostní problematika poválečného Slezska a Moravy, o čemž publikoval řadu článků a odborných studií. Autor: Lubomír Hlavička ...

10. Život s asistencí

Tisk • FotoVideo; str. 14, 15 (Kultura / Umění) • 24. 2. 2022

Vydavatel: **ATEMI, s.r.o. (cz-25610864)** • Rubrika: **Fotoesej**

Odkaz: [náhled](#)

... zachycují střípky ze života ženy s kvadruplegií se zaměřením na ukázkou osobní asistence, kterou jí poskytuje mimo jiné i moje maminka. I přes všechny životní překážky vystudovala hlavní protagonistka Ivana Marešová práva. Mnoho let se věnuje sociálně právnímu poradenství a jeho rozvoji ku prospěchu občanů se zdravotním postižením. **Institut tvůrčí fotografie** zařadil...

11. 35. Festival masopustních tradic FAŠANK 2022

Online • hudba.proglas.cz (Kultura / Umění) • 23. 2. 2022, 22:42

Autor: **Kateřina Kovaříková**

Odkaz: <https://hudba.proglas.cz/folklor/zveme-na-festivaly-koncerty-a-akce/35-festival-masopustnich-tradic-fasank-2022/>

...35. Festival masopustních tradic FAŠANK 2022 Co vás čeká o tomto víkendu ve Strání? Fašankový jarmark, domácí zabíjačka a košt koblihů, folklorní program i průvod straňanských fašanců s tancem "pod šable". Součástí víkendového festivalu na moravsko-slovenském pomezí je i výstava Jindřicha Štreita. Neděle 20. února Prof. **Jindřich Štreit**...

12. Česko vyhlíží boom nájemního bydlení, říká šéf Komerční banky Jan Juchelka

Online • e15.cz (Zprávy / Politika) • 23. 2. 2022, 12:21

Vydavatel: **CZECH NEWS CENTER a.s. (cz-02346826)** • Autor: **Jaroslav Bukovský**

Odkaz: <https://www.e15.cz/rozhovory/cesko-vyhlizi-boom-najemniho-bydleni-rika-sef-komercni-banky-jan-juchelka-1387939>

... zcela v souladu s naším strategickým plánem, analyzujeme, co se na trhu děje, ale nejsme ve fázi, kdy bychom měli trhu cokoli sdělit. Jan Juchelka (47) Je absolventem **Slezské univerzity v Opavě**. Od roku 1995 působil ve Fondu národního majetku České republiky, v letech 2002 až 2005 byl předsedou výkonného výboru. V letech 1999 až 2006 byl členem dozorčí rady...

13. Konopný léčitel zvažuje žádost o milost

Online • novinky.cz (Zprávy / Politika) • 23. 2. 2022, 7:25

Vydavatel: **BORGIS a.s. (cz-00564893)** • Autor: **Antonín Havlík**

Odkaz: <https://www.novinky.cz/krimi/clanek/konopny-lecitel-zvazuje-zadost-o-milost-40387934>

... uložený trest zmírnit," konstatoval Poláček. Podpora odborníků Proti uvěznění Dušana Dvořáka protestovaly nevládní organizace pro prevenci a léčbu drogových závislostí Sananim a Drop-in. Otevřený dopis s žádostí o spravedlivý přezkum jeho případu podepsal mj. adiktolog Ivan Douda, docent Lumír Hanuš z Hebrejské univerzity v Jeruzalémě nebo fotograf **Jindřich...**

14. Jak bych se vám představila...

Tisk • Exkluziv; str. 3 (Životní styl / Móda) • 23. 2. 2022

Vydavatel: **EMPRESA MEDIA, a.s. (cz-26418011)** • Rubrika: **ze soukromí**

Odkaz: [náhled](#)

... mi dělá asi největší radost. Co je moje práce? Vždy jsem dělala od všeho trochu... Mám sice vystudovanou fotografii na **Slezské univerzitě v Opavě**, ale tomu jsem se moc nevěnovala, i když občas ano a to je to, proč se vlastně primárně spojuji s vámi. Časopis Exkluziv a snad zde brzy i moje exkluzivní focení – to jde přece dohromady! Abych se zpátky vrátila k...

15. Václav Štech: Třetí zvonění. Hvězdně obsazená bláznivá komedie o zmatcích kolem svatby jako připomínka rozhlasové práce Otakara Koska

Rozhlas • ČRo Dvojka (Český rozhlas) • 22. 2. 2022, 16:00

Vydavatel: **ČESKÝ ROZHLAS (cz-45245053)** • Rubrika: **Literatura**

Odkaz: <https://dvojka.rozhlas.cz/vaclav-stech-treti-zvoneni-hvezdne-obsazena-blazniva-komedie-o-zmatcich-kolem-5039616>

... a etice TV také přednášel na **Slezské univerzitě v Opavě**. Byl i jedním z režisérů seriálu Ulice na TV Nova. Za spolupodíl na scénáři filmu Lukáš získal cenu Zlatý střevíček na MFF v Gottwaldově. Za režii téhož snímku dostal hlavní cenu v...

16. Zemřel Otakar Kosek

Online • divadelni-noviny.cz (Kultura / Umění) • 22. 2. 2022, 14:38

Autor: **DN** • Rubrika: **Aktuálně**

Odkaz: <https://www.divadelni-noviny.cz/zemrel-otakar-kosek>

... sametové revoluci se stal ředitelem programu ČT Ostrava a přednášel o televizní tvorbě a etice TV na **Slezské univerzitě v Opavě**. V roce 1995 se vrátil do Prahy, kde působil v denících Slovo a Metro. V posledních letech byl jedním z režisérů seriálu Ulice na televizi Nova. Mezi seriály, které režíroval, patří také Příběhy všedního dne nebo Jahody na stéble trávy...

17. Demonstrace pro všechny smysly

Online • kudyznudy.cz (Jiné) • 22. 2. 2022, 12:48

Vydavatel: **CzechTourism (cz-)**

Odkaz: <https://www.kudyznudy.cz/akce/demonstrace-pro-vsechny-smysly>

..., Ladislav Daněk Spolupráce: Muzeum umění Olomouc, Partneři projektu: Institut tvůrčí fotografie **FPF** SU Opava, Centrum Sztuki Współczesnej ŁAŹNIA, Galéria umenia E. Zmetáka v Nových Zámkoch, acb Gallery Budapest ...

18. Mezní situace mnohdy ukážou cestu - diskusní večer

Online • informuji.cz (Kultura / Umění) • 22. 2. 2022, 12:10

Rubrika: **>Akce a kultura - Informuji.cz**

Odkaz: <https://www.informuji.cz/akce/msz/252013-mezni-situace-mnohdy-ukazou-cestu-diskusni-vecer/>

...Mezní situace mnohdy ukážou cestu - diskusní večer Termín: 10.3.2022 v 17:00 hod. (čtvrtek) Vstupné: Sdílej: Sdílet na FB Tweetnout _diskutovat budou Prof. Mgr. **Jindřich Štreit** dr.h.c. (fotograf a vysokoškolský pedagog), Mgr. Ivo Mluděk (předseda Rady Charity), Ing. Miloš Svoboda (předseda Asociace rodičů a dětí s DMO) a Mgr. Rostislav Honus (sociolog...

19. Demontrace pro všechny smysly

Online • informuji.cz (Kultura / Umění) • 22. 2. 2022, 11:56

Rubrika: **>Akce a kultura - Informuji.cz**

Odkaz: <https://www.informuji.cz/akce/msz/252006-demontrace-pro-vsechny-smysly/>

... součástí projektu MOST V ČASE - SOUČASNÝ OBRAZ MINULOSTI V ZEMÍCH V4. Kurátoři: Štěpánka Bielešová, Ladislav Daněk Spolupráce: Muzeum umění Olomouc, Partneři projektu: Institut tvůrčí fotografie **FPF** SU Opava, Centrum Sztuki Współczesnej ŁAŹNIA, Galéria umenia E. Zmetáka v Nových Zámkoch, acb Gallery Budapest Více informací o akci Demontrace pro všechny smysly...

20. Formální a neformální pečovatelé v Evropě

Tisk • Sociální služby; str. 17 (Jiné) • 22. 2. 2022

Vydavatel: **Asociace poskytovatelů sociálních služeb České republiky, z. s. (cz-60445831)** • Autor: **Jiří Horecký, Ladislav Průša** • Rubrika: **statistika**

Odkaz: [náhled](#)

..., prezident APSS ČR; doc. Ing. Ladislav Průša, CSc., proděkan pro vědu a tvůrčí činnost, **Fakulta veřejných politik** Slezské univerzity v Opavě ...

21. Konopný léčitel zvažuje žádost o milost

Tisk • Právo - Severovýchodní Čechy; str. 3 (Zprávy / Politika) • 22. 2. 2022

Vydavatel: **BORGIS a.s. (cz-00564893)** • Autor: **Antonín Havlík** • Rubrika: **ZPRAVODAJSTVÍ**

Odkaz: [náhled](#)

... Hebrejské univerzity v Jeruzalémě nebo fotograf **Jindřich Štreit**. Podporovatelé aktivisty poukazují na údajně neférové rozhodnutí soudu, který podle nich nepovolil svědecké výpovědi nemocných lidí, kterým jeho konopné výrobky pomohly, i lékařů a...

22. VÝSTAVA

Tisk • Katolický týdeník; str. 2 (Zprávy / Politika) • 22. 2. 2022

Vydavatel: **Katolický týdeník s.r.o. (cz-25744020)**

Odkaz: [náhled](#)

... Jindřicha Štreita zachycující práci Charity Olomouc s lidmi bez domova doplňují dobové snímky, které přibližují sociální a charitní péči v průběhu jednoho století. Snímek **Jindřich Štreit** ...

23. VÝSTAVA

Tisk • Katolický týdeník; str. 21 (Zprávy / Politika) • 22. 2. 2022

Vydavatel: **Katolický týdeník s.r.o. (cz-25744020)**

Odkaz: [náhled](#)

... **Jindřich Štreit** se s Charitou setkává již dlouho. „Jedním z projektů, na kterém jsme spolupracovali, byl cyklus fotografií ‚Kde domov můj‘ o bezdomovectví. Ocenil jsem, jak moc se Charita stará o lidi bez domova, jak jim pomáhá,“ uvedl fotograf...

24. Smlouva na Bredu podepsána

Tisk • Region Opavsko; str. 3 (Regionální zprávy) • 22. 2. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)** • Autor: **dat** • Rubrika: **PUBLICISTIKA**

Odkaz: [náhled](#)

..., který by tu mohla mít například svůj **Institut tvůrčí fotografie**,“ vypočítává primátor. Nic konkrétního však ještě domluveno není. A právě to je rovněž terčem kritiky Klapkové: „Zatím primátor nepředložil žádný záměr, jen obecné řeči, co by tam mohlo být. Není to promyšlené, pracovní skupina ohledně Bredy není nijak řízena a nemá žádné pravomoci. Tady budeme...

25. Doba žádá odborníky a my je z vás uděláme!

Tisk • Region Opavsko; str. 10 (Regionální zprávy) • 22. 2. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)**

Odkaz: [náhled](#)

... (Mezinárodní cena vévody z Edinburgu), v animačních projektech Deutsch ist super - Deutsch macht Spaß ve spolupráci s Bohemia Troppau a **Slezskou univerzitou v Opavě** a mnoha dalších. Významných úspěchů dosahují naši žáci v soutěžích Zlatovar Cup, AHOL Cup, Marlenka Cup, jehož jsme pořadateli a v letošním 5. ročníku jsme obsadili nádherné 1. místo se smetanovo...

26. Každý z nás si někdy přál být hrdinou a ocitnout se v pohádce, říká snová fotografka Lucie Deutsch

Tisk • Region Opavsko; str. 8, 9 (Regionální zprávy) • 22. 2. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)** • Autor: **Tereza Pustková** • Rubrika: **ROZHOVOR**

Odkaz: [náhled](#)

... Opavě, bakalářské studium Dějiny umění a Historie na Masarykově univerzitě v Brně a navazující magisterské studium Kulturní dějiny na Slezské univerzitě v Opavě. V roce 2012 krátce působila na odboru evidence a dokumentace Památkového ústavu v Ostravě, v letech 2013 až 2016 pracovala na administrativním postu na **Fakultě veřejných politik** Slezské univerzity v...

27. Po Kleinovi další ztráta pro seriál Ulice! Zemřel režisér Otakar Kosek (+77)

Online • blesk.cz (Společenské) • 21. 2. 2022, 21:13

Vydavatel: **CZECH NEWS CENTER a.s. (cz-02346826)** • Autor: **ČTK** • Rubrika: **České celebrity**

Odkaz: <https://www.blesk.cz/clanek/celebrity-ceske-celebrity/704762/po-kleinovi-dalsi-ztrata-pro-serial-ulice-zemrel-reziser-otakar-kosek-77.html>

... ženské a bez tabáku (1980). Po sametové revoluci se stal ředitelem programu ČT Ostrava. Také přednášel o televizní tvorbě a etice TV na **Slezské univerzitě v Opavě**. V roce 1995 se vrátil do Prahy, kde působil v denících Slovo a Metro. Byl rovněž...

28. Ve věku 77 let zemřel filmový a divadelní režisér Otakar Kosek

Online • lidovky.cz (Zprávy / Politika) • 21. 2. 2022, 20:22

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Autor: **ČTK** • Rubrika: **Orientace - Kultura**

Odkaz: https://www.lidovky.cz/orientace/kultura/otakar-kosek-zemrel.A220221_202228_In_kultura_kov

... sametové revoluci se stal ředitelem programu ČT Ostrava. Také přednášel o televizní tvorbě a etice TV na **Slezské univerzitě v Opavě**. V roce 1995 se vrátil do Prahy, kde působil v denících Slovo a Metro. Byl i jedním z režisérů seriálu Ulice na TV...

29. Ve věku 77 let zemřel filmový a divadelní režisér Otakar Kosek

Online • idnes.cz/kultura (Kultura / Umění) • 21. 2. 2022, 19:38

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Autor: **ČTK** • Rubrika: **Kultura - Film/TV**

Odkaz: https://www.idnes.cz/kultura/film-televize/otakar-kosek-zemrel.A220221_185923_umelci_jskr

... **Slezské univerzitě v Opavě**. V roce 1995 se vrátil do Prahy, kde působil v denících Slovo a Metro. Byl i jedním z režisérů seriálu Ulice na TV Nova. Autor: ČTK ...

30. Zemřel režisér Kosek. Natočil seriál Bez ženské a bez tabáku a přes 100 filmů a inscenací

Online • **cnn.iprima.cz** (Zprávy / Politika) • 21. 2. 2022, 19:08

Vydavatel: **FTV Prima, spol. s r.o. (cz-48115908)** • Autor: **ČTK** • Rubrika: **Kultura**

Odkaz: <https://cnn.iprima.cz/zemrel-reziser-kosek-natocil-serial-bez-zenske-a-bez-tabaku-a-pres-100-filmu-a-inscenaci-81295>

...jiné u zrodu seriálu Bez ženské a bez tabáku (1980). Po sametové revoluci se stal ředitelem programu ČT Ostrava. Přednášel také o televizní tvorbě a etice TV na **Slezské univerzitě v Opavě**. V roce 1995 se vrátil do Prahy, kde působil v...

31. Zemřel režisér Otakar Kosek

Online • **novinky.cz/kultura** (Kultura / Umění) • 21. 2. 2022, 19:02

Vydavatel: **BORGIS a.s. (cz-00564893)** • Autor: **ČTK**

Odkaz: <https://www.novinky.cz/kultura/clanek/zemrel-filmovy-a-divadelni-reziser-otakar-kosek-40387861>

... **univerzitě v Opavě**. V roce 1995 se vrátil do Prahy, kde působil v denících Slovo a Metro. Byl i jedním z režisérů seriálu Ulice na TV Nova. yknivoNumanzeSaNyknalC Sdílejte článek Reklama Postranní panel Reklama Autor: ČTK ...

32. Zemřel Otakar Kosek (+77)! Na kontě má desítky inscenací, filmů i Ulici!

Online • **stars24.cz** (Společenské) • 21. 2. 2022, 18:56

Vydavatel: **INCORP a.s. (cz-28356829)** • Autor: **Libor Frýdl, ČTK**

Odkaz: <https://stars24.cz/celebrity/ceske-celebrity/33802-zemrel-otakar-kosek-77-na-konte-ma-desitky-inscenaci-filmu-i-ulici>

... revoluci se stal ředitelem programu ČT Ostrava. Také přednášel o televizní tvorbě a etice TV na **Slezské univerzitě v Opavě**. V roce 1995 se vrátil do Prahy, kde působil v denících Slovo a Metro. Byl i jedním z režisérů seriálu Ulice na TV Nova...

33. Charita se ohlíží za stoletím své služby

Tisk • **Šumperský a Jesenický deník**; str. 2 (Regionální zprávy) • 21. 2. 2022

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)**

Odkaz: [náhled](#)

... ohlédnout," je přesvědčen ředitel Charity Olomouc Petr Prinz, že výstava má z tohoto pohledu velký význam. Znamý fotograf **Jindřich Štreit** dokumentuje aktivity olomoucké Charity řadu let. „Jedním z projektů, na kterém jsme spolupracovali, byl...

34. Festival masopustních tradic ve Strání slaví 35 let

Online • **idobryden.cz** (Regionální zprávy) • 20. 2. 2022, 10:44

Autor: **Iva Pašková** • Rubrika: **Novinky**

Odkaz: <https://www.idobryden.cz/cteni/festival-masopustnich-tradic-ve-strani-slavi-35-let-55052.html>

... nedojde. **Jindřich Štreit** představil Bránu naděje. Letošní fašank je obohacen o výstavu jednoho z nejznámějších a nejuznávanějších dokumentárních fotografů Jindřicha Štreita ze Sovince, který včera uvedl výstavu fotografií Brána naděje. Téma život člověka, jeho vztahy k druhým lidem a duchovním hodnotám provází celé fotografovo dílo, které je celosvětově uznáváno...